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Protokół nr XIV/2020 

z sesji Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia 2020r. 

w godzinach od 10
00

-12
05 

w sali
 
widowiskowej Domu Kultury w Kroczycach 

 

 

Obrady XIII sesji Rady Gminy Kroczyce otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Kroczyce  Pan Krzysztof Janikowski.  

Protokołowała – Agnieszka Stolarska 

Radnych wg listy obecności -  14 (Załącznik nr 1).  

Ponadto w obradach sesji uczestniczyli sołtysi zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik                       

Nr 2 oraz  osoby z Urzędu Gminy i osoby zaproszone zgodnie  z listą obecności stanowiącą Załącznik                         

Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący otworzył obrady XIV sesji Rady Gminy Kroczyce słowami: „Otwieram XIV 

sesję Rady Gminy Kroczyce”. Powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że na chwilę obecną na sali 

zgodnie z listą obecności znajduje się 13 radnych, co daje podstawę do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  Następnie odczytał treść pisma przedłożonego przez Wójta Gminy Kroczyce, które dotyczyło 

zmiany porządku obrad XIV sesji. Nowy porządek obrad przedstawiałby się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Kroczyce o złożonych interpelacjach i zapytaniach 

radnych.  

5. Informacja Wójta Gminy o pracy Wójta między sesjami Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kroczyce na 2020 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kroczyce 

wprowadzonej Uchwałą nr 100/XIII/2019 Rady Gminy Kroczyce z dnia 18 grudnia 2019r.    

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia planu doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2020 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Kroczyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Dzibicach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Kroczycach poprzez 

utworzenie podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły Filialnej w Dzibicach, o strukturze 

organizacyjnej klas I-III wraz z oddziałem przedszkolnym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 87/XII/2019 z dnia 25 listopada 2019r.                

w sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
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komunalnymi i sposobu ich składania przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych 

na terenie Gminy Kroczyce oraz właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kroczyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów części zabudowanej 

nieruchomości oddanej w trwały zarząd na rzecz Szkoły Podstawowej w Kroczycach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 151/XVI/2004 Rady Gminy Kroczyce z dnia                 

26 października 2004r.  w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 

gminnych na terenie Gminy Kroczyce. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Kroczyce. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego           

w Zawierciu na kadencję 2020-2024. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad XIV sesji Rady Gminy Kroczyce. 

Po odczytaniu treści pisma w sprawie zmiany porządku obrad przeprowadzono głosowanie. Nowy 

porządek obrad został przyjęty 13 głosami „za” co potwierdza wykaz imienny z głosowania 

stanowiący Załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

     

Ad. 2 

Następnym punktem porządku obrad było przyjęcie protokołu nr XIII/2019 z dnia 18 grudnia 

2019r. Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby wnieść uwagi do niniejszego protokołu? Uwag nie 

zgłoszono. W związku z powyższym dokonano głosowania w sprawie przyjęcia przedmiotowego 

protokołu. Protokół nr XIII/2019 z sesji Rady Gminy Kroczyce z dnia 18 grudnia 2019r. został 

przyjęty jednogłośnie tj. 13 głosami „za”, co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący 

Załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3 

Punkt ten został przedstawiony podczas otwarcia sesji.  

Ad. 4  

Pan Krzysztof Janikowski poinformował, że od ostatniej sesji Rady Gminy Kroczyce, która 

odbyła się 18 grudnia 2019r. do Biura Rady Gminy Kroczyce nie wpłynęły żadne interpelacje  ani 

zapytania radnych. 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy o pracy Wójta między sesjami Rady Gminy: 
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1. w dniu 19.12.2019r. w Hotelu „OSTANIEC” odbyła się uroczystość jubileuszu 50-lecia 

pożycia małżeńskiego 21 par. Jubilaci zostali odznaczeni medalami za długoletnie pożycie 

małżeńskie nadanymi przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej,  

2. 30.12.2019r. został podpisany protokół przekazania szkoły w Dzibicach przez Fundację 

„ELEMENTARZ” na rzecz Gminy Kroczyce, 

3. tego samego dnia tj. 30.12.2019r. sporządzono protokół częściowego odbioru robót dla 

zadania pn.: „Budowa kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Kroczyce – III i IV etap”. 

Zakres rzeczowy częściowego odbioru przedmiotu robót obejmował budowę kanalizacji 

sanitarnej na terenie Gminy Kroczyce: zlewnie P2 i P4 o ogólnej długości 5 693, 03 mb               

i 113 szt. przyłączy kanalizacyjnych – łącznie 733,60 mb. Kanalizacja ciśnieniowa o łącznej 

długości 376,65 mb, przepompownie przydomowe – 10 szt. Gmina Kroczyce złożyła wniosek 

do Śląskiego Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego oraz do Powiatowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego  o częściowe pozwolenie na użytkowanie kanalizacji,     

4. w dniu 02.01.2020r. przedłożono do Urzędu Wojewódzkiego rozliczenie z realizacji zadania 

„Przebudowa drogi Gołuchowice- Siemięrzyce Wrzoski na dz. ew. nr 8 – Siemięrzyce, 103     

i 158 – Gołuchowice” współfinansowanego ze środków Funduszu Dróg Samorządowych. 

Całkowita wartość realizacji zadania wyniosła 547.258,85 zł. Kwota dofinansowania wyniosła 

383.081,05 zł, 

5. dnia 03.01.2020r. została zawarta umowa z TAURON Dystrybucja Serwis S.A.                       

w przedmiocie świadczenia usługi konserwacji oświetlenia ulicznego. Ustalono stałą opłatę 

ryczałtową w wysokości 520 zł netto/m-c za konserwację jednego punktu świetlnego, 

6. 06.01.2020r. na hali sportowej w Kroczycach odbył się Koncert Noworoczny, który jak 

zwykle okazał się być świetnym wystąpieniem widowiskowym, 

7. w dniu 07.01.2020r. została podpisana umowa z dostawcą na „Zakup sprzętu 

wykorzystywanego do wdrożenia rozwiązań w poszczególnych urzędach w obszarze 

podatków i opłat lokalnych oraz zarządzania nieruchomościami” realizowanego w ramach 

projektu, w jakim uczestniczy Gmina Kroczyce pn.: „Efektywne zarządzanie usługami 

administracyjnymi w gminach województwa śląskiego” w ramach Programu Operacyjnego 

Wiedza Edukacja Rozwój. Głównym celem projektu jest wzrost jakości procesu świadczenia 

usług administracyjnych istotnych dla prowadzenia działalności gospodarczej w obszarze 

podatków i opłat lokalnych oraz zarządzania nieruchomościami poprzez doskonalenie 

kompetencji kadr jednostek samorządu terytorialnego. 15 stycznia br. dostarczono do Urzędu 

Gminy Kroczyce 4 komputery stacjonarne, 2 tablety oraz ekran wyświetlający za kwotę 

14.318,00 zł z czego refundacji podlega kwota 14.000,00 zł,  

8. dnia 09.01.2020r.  w Katowicach odbyło się spotkanie z Komendantem Wojewódzkim PSP 

Panem Jackiem Kleszczewskim, które dotyczyło zakupu samochodu dla jednostki OSP 

Kroczyce. Wnioskodawcą może być jednostka OSP. W przypadku otrzymania 
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dofinansowania Gmina udzieli wsparcia finansowego jednostce OSP w wysokości                     

ok. 200.000,00 zł. Koszt zakupu nowego samochodu może wynieść ok. 800.000,00 zł, 

9. w dniu 10.01.2020r. w Koniecpolu odbyło się spotkanie z Nadleśniczym Panem Janem 

Skrzyniarz w sprawie regulacji stanu prawnego drogi Pradła-Fryszerka, 

10. w tym samym dniu tj. 10.01.2020r. w Kielcach miało miejsce spotkanie z Dyrektorem PKP 

Panem Grzegorzem Łukasikiem, które dotyczyło budowy drogi kolejowej Dzibice-Browarek. 

Obecnie Dyrektor PKP czeka na podział środków finansowych przez centralę w Warszawie. 

Istnieje szansa na budowę drogi kolejowej od Dzibic do Browarku. Natomiast w przypadku 

otrzymania większych środków finansowych również budowy odcinka drogi od Browarku do 

Białej Błotnej, 

11. w dniu 14.01.2020r. wspólnie z radnymi z Kroczyc i zarządem klubu sportowego 

„SKALNIAK” odbyło się spotkanie w sprawie funkcjonowania przedmiotowego  klubu i jego 

wyników - aktualnie został zatrudniony nowy trener, 

12. w dniu 16 stycznia 2020r. Gmina złożyła wniosek do LGD „Perła Jury” o powierzenie grantu 

w ramach poddziałania 19.2. „Wsparcie na wdrażanie operacji w ramach strategii rozwoju 

lokalnego kierowanego przez społeczność” w ramach PROW 2014-2020 na „Wykonanie         

i dostawę materiałów informacyjno-promocyjnych na potrzeby Gminy Kroczyce”. 

Wnioskowana kwota pomocy 5.449,00 zł, poziom dofinansowania 100%, 

13. dnia 23.01.2020r.  w Siedliszowicach odbyło się zebranie z mieszkańcami w sprawie 

przekazania części gruntu pod drogę w kierunku strażnicy OSP. Mieszkańcy podpisali 

oświadczenia odnośnie przekazania części gruntu pod tę drogę, 

14. w dniu 24.01.2020r.  zgłoszono do Urzędu Wojewódzkiego zadanie „Przebudowa drogi                

nr D-130 w miejscowości Siedliszowice, w km 0+000-0+400” proponowane                                  

do dofinansowania ze środków rezerwy celowej budżetu państwa na usuwanie klęsk 

żywiołowych i realizacji w 2020r. Szacowana wartość zadania to 260.000,00 zł, w tym 

proponowana wartość dotacji 208.000,00 zł. Zadanie będzie realizowane pod warunkiem 

przyznania promesy udzielenia dotacji, 

15. w dniu 24.01.2020r.  podpisano aneks na zwiększenie wartości projektu pn.: „Budowa 

kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Kroczyce – etap III i IV” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020, do kwoty 14.307.975,02 

zł. Kwota dofinansowania ze środków UE, nie uległa zmianie i wynosi 9.721.526,55 zł, 

16. następnego dnia tj. 25.01.2020r. odbyło się zebranie sprawozdawcze w jednostce OSP Lgota 

Murowana, 

17. w dniu 27.01.2020r. nastąpiło uroczyste otwarcie rozbudowanego Oddziału Opieki 

Paliatywnej w Zawierciu, 

18. tego samego dnia tj. 27.01.2020r. została przekazana informacja o osiągniętych wskaźnikach 

rezultatu w ramach realizacji zadania „Budowa oczyszczalni ścieków i odcinka kanalizacji 
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sanitarnej od Podlesic do oczyszczalni ścieków w Kostkowicach (etap I)”. Gmina uzyskała 

wymagane wskaźniki rezultatu, 

19. 28.01.2020r. w Sosnowcu odbyło się spotkanie w Kuratorium Oświaty, które dotyczyło 

likwidacji i przekształcenia szkoły w Dzibicach z ośmioklasowej na szkołę z oddziałem 

przedszkolnym i klasami I-III. Otrzymaliśmy deklarację zgody Pani Dyrektor Kuratorium na 

podjęcie uchwały w niniejszej sprawie. Podyktowane jest to faktem, że w szkole nie ma 

wystarczającej ilości klas, jest bardzo mała liczba uczniów itd.    

Z pozostałych informacji: 

1. można już składać wnioski na demontaż, transport i utylizację odpadów azbestowych z terenu 

Gminy Kroczyce. Wnioski można składać do 10 marca 2020r. Są one dostępne w Urzędzie 

Gminy Kroczyce oraz na stronie internetowej Urzędu, 

2. zostały wprowadzone wszystkie nowe deklaracje odbioru odpadów od mieszkańców jak 

również przekazane rachunki do wpłaty. Należy podkreślić, że wszystkie niezgodności                  

w wysokości opłaty wiążą się z braku złożenia deklaracji uwzględniającej ulgę                              

na kompostowanie odpadów biodegradowalnych, 

3. w dalszym ciągu prowadzona jest akcja użyczenia kompostowników. Osoby posiadające 

własny kompostownik nie są zobowiązane do użyczenia kompostownika z Gminy, aby 

uzyskać ulgę za odpady. Zamówiono dodatkowo 300 szt. kompostowników o poj. 650 l. 

Wartość zamówienia wynosi 31.383,45 zł, 

4. zostały zamówione tablice z nazwami ulic dla Siamoszyc i Przyłubska. Wykonuje je firma 

UTAL z Poznania. Będą to nowoczesne dwustronne i odblaskowe tablice, 

5. zlecono rzeczoznawcy oszacowanie wartości samochodu pożarniczego marki STAR 244                 

z jednostki OSP Biała Błotna w celu sprzedaży, 

6. trwa procedura przetargowa na wyłonienie Wykonawcy robót budowlanych zadania „ Budowa 

kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Kroczyce – etap II”. Termin składania i otwarcia ofert 

upłynie 31 stycznia 2020r., 

7. Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej ogłosił wyniki otwartego konkursu ofert                     

w ramach resortowego programu „MALUCH+” edycja 2020 na utworzenie przez jednostki 

samorządu terytorialnego w 2020r. nowych miejsc w żłobkach. Gmina Kroczyce została 

zakwalifikowana do otrzymania dofinansowania na ten cel. Wnioskowane dofinansowanie                    

to kwota 396.000,00 zł. Planowany wkład własny to 144.000,00 zł. Żłobek będzie znajdował 

się w budynku byłej Szkoły Podstawowej w Kroczycach, a jego planowane otwarcie                      

to wrzesień bieżącego roku. W tym budynku rozpoczęto również prace remontowe w związku             

z planowanym przeniesieniem Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kroczycach.    

Pan Wójt podziękował za uwagę.  
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Ad. 6 

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Kroczyce na 2020 rok. 

Przewodniczący RG Kroczyce poprosił Panią Skarbnik Gminy Kroczyce o przedstawienie 

projektu uchwały.  

 Szanowni Państwo w projekcie niniejszej uchwały proponujemy, aby zwiększyć planowane 

dochody majątkowe o kwotę 305.465,00 zł. Gmina Kroczyce w ubiegłym roku złożyła wniosek                                    

o dofinansowanie w ramach PROW na przedsięwzięcie pn.: „Przebudowa drogi w Siemięrzycach”                

i to dofinansowanie otrzymała. Natomiast w planowanych wydatkach proponuje się zwiększyć                      

o 100.000,00 zł środki na dotacje związane z organizacją lokalnego transportu zbiorowego. Wydatki 

majątkowe proponujemy zwiększyć łącznie o kwotę 705.465,00 zł, z czego kwota 505.465,00 zł                   

to środki, które zabezpieczą zarówno wkład własny jak i te środki z dofinansowania zadania                        

pn.: „Przebudowa drogi w Siemięrzycach”. Natomiast w dziale 754 planujemy zwiększyć środki                   

o kwotę 200.000,00 zł. Są to środki, które planujemy przekazać dla OSP Kroczyce w sytuacji gdyby 

jednostka ta otrzymała pozytywną informację o rozpatrzeniu wniosku na dofinansowanie zakupu 

średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego. Tak jak wspomniał Pan Wójt szacuje się, że wartość 

takiego samochodu może sięgać nawet 800.000,00 zł, a planowana kwota to niewielki procent 

wartości samochodu ratowniczo-pożarniczego, który mógłby zasilić wyposażenie przedmiotowej 

jednostki. Skutkiem tych zmian zwiększamy o kwotę 500.000,00 zł planowany deficyt budżetowy, 

który będzie sfinansowany z: 

1. pożyczki w WFOŚiGW w Katowicach - kwota 384.275,48 zł, 

2. planowanej do zaciągnięcia pożyczki w WFOŚiGW w Katowicach – kwota 1.790.266,00 zł 

3. wolnych środków – kwota 779.478,02 zł. 

Zwiększamy także planowane przychody z tytułu wolnych środków, gdyż wstępne analizy wykonania 

budżetu z poprzedniego roku pozwalają nam na takie możliwości. Skutkiem tych zmian, o których 

była mowa przed chwilą, jest również zmiana planowanych wydatków majątkowych, co prezentuje 

Załącznik Nr 2 do niniejszego projektu uchwały oraz zmiana wydatków realizowanych w formie 

dotacji, co przedstawia załącznik Nr 3 do niniejszego projektu uchwały.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 103/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia 2020 r. w sprawie zmian                     

w budżecie Gminy Kroczyce na 2020 rok została podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami, „za”,                          

co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce odczytał kolejny punkt porządku obrad, którym było 

podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kroczyce 

wprowadzonej Uchwałą nr 100/XIII/2019 Rady Gminy Kroczyce z dnia 18 grudnia 2019 r.    

Projekt uchwały również przedstawiła Pani Katarzyna Fabjańska-Góral. 

Szanowni Państwo zmiana w budżecie polegająca na zmianie wyniku finansowego i źródeł 

jego finansowania skutkuje również tym, że powinniśmy uaktualnić wieloletnią prognozę finansową. 

Przedmiotowe zmiany zostały zaprezentowane w załączniku Nr 1 do projektu niniejszej uchwały. 

Natomiast w załączniku Nr 2 wprowadzamy nowe przedsięwzięcie pn.: „Zakup usług 

ubezpieczeniowych”. W trybie przetargu Gmina wybrała Wykonawcę szeroko rozumianych usług 

ubezpieczeniowych realizowanych na rzecz i potrzeby Gminy Kroczyce. W związku z tym, że umowy 

na niniejsze usługi będą zawierane na 2 kolejne lata będą one zdecydowanie bardziej racjonalne               

z punktu widzenia efektywności i gospodarności środkami publicznymi. Niemniej jednak 

przedsięwzięcie to musiało zostać ujęte w wieloletniej prognozie finansowej. Na 2020 rok planowane 

wydatki na ubezpieczenia mienia, życia i następstw nieszczęśliwych wypadków zaplanowano kwotę 

42.000,00 zł, a na 2021 rok kwotę 58.000,00 zł.      

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 104/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia 2020 r. w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kroczyce wprowadzonej Uchwałą                            

nr 100/XIII/2019 Rady Gminy Kroczyce z dnia 18 grudnia 2019 r.  została podjęta jednogłośnie, 

tj. 14 głosami, „za”, co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 7                    

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie określenia planu 

doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat               

w 2020 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez 

Gminę Kroczyce. 

Projekt uchwały omówiła Pani Katarzyna Wnuk-Pytlarska – pracownik Referatu Oświaty 

Urzędu Gminy Kroczyce. 

Szanowni Państwo organ prowadzący corocznie zobowiązany jest do przygotowania planu 

dofinansowania do doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkole i przedszkolu, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Kroczyce. Są to środki w wysokości 0, 8% zaplanowanych 
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rocznych środków finansowych przeznaczonych na wynagrodzenie osobowe nauczycieli. Ustalenia 

zawarte w projekcie uchwały mają na celu zaspokojenie potrzeby w zakresie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli. 

Pani Katarzyna Wnuk-Pytlarska podziękowała za uwagę. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 105/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia 2020  r. w sprawie 

planu doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat w 2020 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolu 

prowadzonych przez Gminę Kroczyce została podjęta jednogłośnie tj. 13 głosami „za”, 1 głosu 

„nie oddano” co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 9 

 Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji 

Szkoły Podstawowej w Dzibicach. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Katarzyna Wnuk- Pytlarska. 

Szanowni Państwo w związku z utrzymywaniem się negatywnych czynników demograficznych 

na obszarze obwodu Szkoły Podstawowej w Dzibicach oraz wobec braku perspektyw na znaczącą 

zmianę niskich wskaźników urodzeń Gmina Kroczyce jako organ prowadzący zamierza dokonać 

reorganizacji  funkcjonującej na jej terenie sieci szkół poprzez utworzenie w miejscowości Dzibice 

szkoły filialnej podporządkowanej organizacyjnie Szkole Podstawowej w Kroczycach. Zamiar ten 

wynika z chęci uratowania przed całkowitą likwidacją ważnej dla lokalnej społeczności szkoły. 

Obecnie Szkoła Podstawowa w Dzibicach jest szkołą o strukturze organizacyjnej klas I-VIII.                    

W bieżącym roku szkolnym uczęszcza do niej łącznie 18 uczniów: 

 klasa VIII – 8 uczniów, 

 klasa VII – 2 uczniów, 

 klasa VI – 2 uczniów, 

 klasa V – 2 uczniów, 

 klasa IV – 1 uczeń, 

 klasa III – 3 uczniów. 

W pozostałych klasach 0 uczniów. W obwodzie Szkoły Podstawowej w Dzibicach w 2013r. urodziło 

się 4 dzieci jednak żadne z nich nie realizuje obowiązku szkolnego w Oddziale Przedszkolnym                 

w Dzibicach. W 2014 urodziło się 9 dzieci z czego 6 dzieci uczęszcza do Przedszkola Publicznego                
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w Kroczycach; w 2015r. – 2 dzieci z czego jedno uczęszcza do Przedszkola Publicznego                             

w Kroczycach; w 2016r. – urodziło się 11 dzieci z czego 2 uczęszcza do przedszkola w Kroczycach;  

w 2017r. – 7 dzieci; w 2018r. – 6 dzieci i w 2019r. - 3 dzieci. Analizując dane demograficzne 

prognozuje się, że liczba dzieci w szkole maleje od dłuższego czasu i nie ma perspektyw na jej 

ożywienie.  

W grudniu 2019r. na wniosek Wójta Gminy Kroczyce przeprowadzono kontrolę Szkoły Podstawowej 

przez Kuratorium Oświaty Delegatura w Sosnowcu. Przeprowadzona kontrola ujawniła szereg 

nieprawidłowości lokalowych związanych z funkcjonowaniem szkoły w Dzibicach, na które nie 

możemy pozostać obojętni. Nie jest dopuszczalne, aby w dzisiejszych czasach dzieci z naszej gminy 

kontynuowały naukę w szkole bez odpowiednich pracowni przedmiotowych, sali gimnastycznej       

czy świetlicy szkolnej. Procedura likwidacji i przekształcenia Szkoły Podstawowej w Kroczycach                

w Szkołę Filialną o strukturze organizacyjnej oddziałów I – III wraz z oddziałem przedszkolnym 

podległą organizacyjnie Szkole Podstawowej w Kroczycach  rozpoczyna się od podjęcia uchwały 

intencyjnej, wyrażającej wymienione wyżej zamiary. Po zlikwidowaniu szkoły uczniowie klas IV-VIII  

będą kontynuowali naukę w Szkole Podstawowej w Kroczycach oraz będą mieli zapewniony dowóz 

do szkoły.      

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania do omówionego 

projektu uchwały? Radny z Kroczyc Pan Robert Łągiewka zapytał ilu nauczycieli uczy 18 uczniów              

w Szkole Podstawowej w Dzibicach? Odpowiedzi udzieliła Pani Katarzyna Wnuk-Pytlarska.              

W placówce tej  pracuje 10 nauczycieli, z czego 3 nauczycieli na pełny etat, a pozostali nauczyciele 

zatrudnieni są na etaty cząstkowe (są to nauczyciele z SP Kroczyce lub SP Pradła). Kolejne pytanie 

zadała radna Pani Beata Kampa - ilu uczniów będzie uczęszczało do Szkoły Podstawowej                       

w Dzibicach od września 2020 r. – skoro analizując przedstawioną w uzasadnieniu do projektu 

uchwały tabelę przedstawiającą liczbę dzieci z obwodu Dzibic wynika, że de facto w tej szkole 

pozostanie tylko 3 dzieci. Następnie głos zabrała radna Pani Dorota Kozłowska, która stwierdziła,              

że dopóki budynek szkoły istnieje należy go dalej utrzymywać. Dyskusje podsumował Pan Wójt 

informując, że Gmina Kroczyce stwarza szansę dla rodziców dzieci uczęszczających do szkoły                     

w Dzibicach, nie chcąc jej likwidować czy sprzedawać budynku tej szkoły.  Jest to o tyle dobre 

rozwiązanie, że od teraz nauczyciele ze szkoły w Dzibicach będą nauczycielami Szkoły Podstawowej  

w Kroczycach. Jest to elastyczne przesuwanie nauczycieli. Wszystko to zależy od mieszkańców 

Dzibic czy wykażą chęć posyłania swoich dzieci do przedszkola i szkoły z klasami I-III. Może               

się również okazać, że na dzień 1 września 2020r. nie będzie żadnego dziecka, ale o tym przekonamy 

się w późniejszym czasie. Pani Katarzyna Wnuk-Pytlarska nadmieniła również, że na chwilę obecną 

rodzice dzieci z Dzibic zadeklarowali, że ich dzieci będą uczęszczały do szkoły w Kroczycach. Więcej 

pytań nie zgłoszono i na tym dyskusję zakończono.  
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie 

pełnej treści uchwały. 

Uchwała Nr 106/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia 2020  r. w sprawie 

zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Dzibicach została podjęta jednogłośnie tj. 10 głosami 

„za”, 4 głosy „wstrzymały się” co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik              

nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Pan Krzysztof Janikowski odczytał kolejny punkt porządku obrad, którym było podjęcie 

uchwały  w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Kroczycach poprzez utworzenie 

podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły Filialnej w Dzibicach, o strukturze organizacyjnej klas   

I-III wraz z oddziałem przedszkolnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce poinformował, że projekt niniejszej uchwały został 

szczegółowo zreferowany w punkcie poprzednim. Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś ma 

pytania bądź uwagi do projektu niniejszej uchwały? 

Wobec braku pytań i uwag pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kroczyce 

Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 107/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia 2020 r. w sprawie 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej w Kroczycach poprzez utworzenie 

podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły Filialnej  w Dzibicach, o strukturze organizacyjnej 

klas I-III wraz z oddziałem przedszkolnym została podjęta jednogłośnie tj. 11 głosami „za”, 3 

głosy „wstrzymały się” co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Kolejnym punktem porządku obrad podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały                           

Nr 87/XII/2019 z dnia 25 listopada 2019r. w sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi i sposobu ich składania przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych położonych na terenie Gminy Kroczyce oraz właścicieli nieruchomości, na których 

znajdują się domki letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce poprosił Panią Paulinę Miśta o zreferowanie projektu 

uchwały.    
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Szanowni Państwo projekt przedmiotowej uchwały ma za zadanie doprecyzować nasze 

regulacje pod kątem terminu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i sposobu ich składania przez właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Zgodnie z tymi zapisami uszczegółowiono regulacje dotyczące terminu składania deklaracji od takich 

nieruchomości wskazując, że jest to termin 14 dni od dnia powstania na danej nieruchomości odpadów 

komunalnych. Ponadto w przedmiotowym projekcie doprecyzowano zapisy dotyczące ochrony 

danych osobowych, poprzez uszczegółowienie czasookresu ich przechowywania.     

Pani Paulina Miśta podziękowała za uwagę.   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania  do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 108/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia  2020r. w sprawie  

zmiany uchwały Nr 87/XII/2019 z dnia 25 listopada 2019r. w sprawie określenia wzorów 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i sposobu ich 

składania przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na terenie Gminy Kroczyce 

oraz właścicieli nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe, lub innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, została podjęta 

jednogłośnie tj. 13 głosami „za”, 1 głos „nieoddany”  co potwierdza wykaz imienny z głosowania 

stanowiący Załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce odczytał kolejny punkt porządku obrad, którym było 

podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Kroczyce. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Paulina Miśta.  

Szanowni Państwo projekt niniejszej uchwały podyktowany jest wnioskiem właścicieli 

nieruchomości zlokalizowanych przy drodze oznaczonej nr 292/4 i 291/5 obręb Kroczyce Stare.               

We wniosku mieszkańcy wskazali proponowaną nazwę ulicy jako „Widokowa” uzasadniając ją 

wspaniałym widokiem na Górę Zborów z tego miejsca. Pani Paulina Miśta wyjaśniła, że oczywiście 

jest to tylko sugestia mieszkańców. Jeżeli są inne propozycje na nadanie nazwy przedmiotowej ulicy 

można je przedstawić. Jednak radni stwierdzili, że jeżeli Wnioskodawcy przedstawili we wniosku 

swoją propozycję to oni się do niej jednogłośnie przychylają i nie będą wprowadzać żadnych zmian.   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania  do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 
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Uchwała Nr 109/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia  2020r. w sprawie  nadania 

nazwy ulicy w miejscowości Kroczyce została podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”,                  

co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody                  

na zawarcie kolejnych umów części zabudowanej nieruchomości oddanej w trwały zarząd na rzecz 

Szkoły Podstawowej w Kroczycach. 

Projekt niniejszej uchwały również przedstawiła Pani Paulina Miśta. 

Zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami, jednostki organizacyjne, 

którym zostało oddane mienie w trwały zarząd mają prawo do wynajmowania, wydzierżawiania bądź 

użyczania nieruchomości za zgodą organu właściwego i organu nadzorującego jeżeli zawierają kolejne 

umowy lub umowy na okres powyżej trzech lat. Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kroczycach 

zwróciła się z pismem, w którym wyraża wolę zawarcia kolejnych umów najmu z podmiotami 

wskazanymi w treści uchwały. Mając na uwadze, że Rada Gminy Kroczyce jako organ nadzorujący 

wyraża swoje stanowisko w formie uchwały, podjęcie niniejszej jest konieczne dla zawarcia przez 

Szkołę przedmiotowych umów.     

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 110/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia  2020r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu części zabudowanej nieruchomości 

oddanej w trwały zarząd na rzecz Szkoły Podstawowej w Kroczycach została podjęta 

jednogłośnie tj. 14 głosami „za”, co potwierdza wykaz imienny z głosowania stanowiący Załącznik 

nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14  

Kolejnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały                     

Nr 151/XVI/2004 Rady Gminy Kroczyce z dnia 26 października 2004r.  w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy Kroczyce. 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce poprosił Panią Paulinę Miśta o zreferowanie 

niniejszego projektu uchwały. 

Szanowni Państwo podjęcie niniejszej uchwały przewiduje wprowadzenie do naszych 

regulacji zwolnienia z opłat za zajęcie pasa drogowego i umieszczanie w pasie drogowym urządzeń 

infrastruktury technicznej należących do Gminy Kroczyce bądź jej jednostek organizacyjnych. 
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Zgodnie z przepisami ustawy o drogach publicznych rada gminy jako organ stanowiący jednostek 

samorządu terytorialnego w drodze uchwały ustala wysokość opłat za zajęcie pasa drogowego,            

w związku z czym podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.    

Pani Paulina Miśta zakończyła omawianie przedmiotowego projektu uchwały.   

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania do omówionego 

projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 111/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia  2020r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr 151/XVI/2004 Rady Gminy Kroczyce z dnia 26 października 2004r.                      

w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy 

Kroczyce została podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”, co potwierdza wykaz imienny                        

z głosowania stanowiący Załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce odczytał kolejny punkt porządku obrad, którym było 

podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie Gminy Kroczyce. 

Pan Krzysztof Janikowski poprosił Pana Wójta o przedstawienie projektu uchwały.  

Szanowni Państwo od dłuższego czasu ekwiwalent pieniężny dla członków OSP nie był 

zmieniany. Chcielibyśmy zmienić stawkę niniejszego ekwiwalentu w następujący sposób: 

 za każdą godzinę udziału członków ochotniczych straży pożarnych w działaniach 

ratowniczo-gaśniczych z 10 zł na 12 zł, 

 natomiast stawkę za udział w szkoleniu organizowanym przez  PSP lub gminę 

pozostawić bez zmian tj. 10 zł za godzinę.      

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania lub 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kroczyce Pan Zbigniew 

Biały odczytał pełną treść uchwały. 

Uchwała Nr 112/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia  2020r. w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych      

na terenie Gminy Kroczyce została podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”, co potwierdza wykaz 

imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16  

Następnym punktem porządku obrad było podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

przedstawiciela do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu na kadencję 2020-2024. 



14 
 

Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Janikowski – Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce. 

Szanowni Państwo na podstawie ustawy z dnia 15 kwietnia 2011r. o działalności leczniczej    

w skład rady społecznej działającej w podmiocie leczniczym niebędącym przedsiębiorcą wchodzą 

przedstawiciele wybrani przez radę gminy. Pismem z dnia 10 stycznia 2020r. Starosta Powiatu 

zawierciańskiego zwrócił się o wytypowanie przedstawiciela Gminy do Rady Społecznej Szpitala 

Powiatowego w Zawierciu na okres kadencji 2020-2024. Obecnie przedstawicielem Gminy jest radny 

Pan Sławomir Łysek wybrany na przedstawiciela Rady Społecznej uchwałą nr 106/XV/2015 Rady 

Gminy Kroczyce z dnia 30 grudnia 2015r. Kadencja obecnej Rady upływa w roku bieżącym stąd 

konieczność powołania Rady na kolejną kadencję 2020-2024. Wobec powyższego podjęcie 

przedmiotowej uchwały jest konieczne.  Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zaproponował, aby 

Pan Sławomir Łysek dalej kontynuował swoją funkcję pod warunkiem, że wyraża na to zgodę? Pan 

Sławomir Łysek wyraził zgodę, a tym samym został wybrany ponownie na przedstawiciela Gminy 

Kroczyce do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu.    

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce zapytał czy ktoś ma jakieś pytania bądź 

uwagi do omówionego projektu uchwały? Wobec braku pytań pełną treść uchwały odczytał 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Kroczyce Pan Zbigniew Biały. 

Uchwała Nr 113/XIV/2020 Rady Gminy Kroczyce z dnia 29 stycznia  2020r. w sprawie wyboru 

przedstawiciela do Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w Zawierciu na kadencję 2020-2024 

została podjęta jednogłośnie tj. 13 głosami „za”, 1 głos „wstrzymał się” co potwierdza wykaz 

imienny z głosowania stanowiący Załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 17 

 Następnym punktem porządku obrad było zgłaszanie wolnych wniosków. Pan Krzysztof 

Janikowski zaproponował, aby zacząć od radnych a potem kolejno sołtysi.  

1. Pierwszy wniosek zgłosiła Pani Aneta Bednarz – zwróciła się w imieniu mieszkańców            

ul. Wesołej w Kroczycach z prośbą o remont przedmiotowej drogi, 

2. następnie radna Pani Dorota Kozłowska poprosiła, aby firma odbierająca odpady komunalne 

zostawiała dla mieszkańców większą ilość żółtych worków przeznaczonych do segregacji 

plastików oraz o 4 tablice informacyjne dla miejscowości Dzibice, ponieważ, te które 

posiadają są już bardzo zniszczone, 

3. radny Robert Łągiewka poprosił o remont dróg na ul. Rolniczej, Polnej, Spacerowej, Krótkiej 

oraz Cichej, 

4. radny Sławomir Łysek zwrócił się do Pana Wójta z następującymi wnioskami: 

a. nowe tablice ogłoszeniowe dla miejscowości Kostkowice, 
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b. montaż dodatkowej tablicy informacyjnej na ul. Wierzbowej w Kostkowicach przy 

zjeździe w kierunku Dobrogoszczyc, 

c. utwardzenie drogi lub wykonanie asfaltu na ul. Sosnowej w Kostkowicach, 

d. zwiększenie ilości lamp oświetlenia ulicznego  na ul. Leśnej w Kostkowicach,  

5. radny Łukasz Pasierb zapytał o fotowoltaikę, czy jest już coś wiadomo w temacie niniejszego 

projektu, 

6. radny Tomasz Ciszewski zwrócił się z zapytaniem o sterylizację bezdomnych kotów, 

7. sołtys wsi Lgotka Pan Eugeniusz Mikoda pytał o wykonane drogi od Lgotki w stronę Morska, 

8. sołtys wsi Siamoszyce Pan Ryszard Piątkowski prosił o naprawę barierek na moście                        

na Młynach oraz o zamontowanie znaku drogowego informującego o skrzyżowaniu -                         

ul. Słoneczna w Siamoszycach, 

9. sołtys wsi Biała-Błotna  Pan Sławomir Sikora zwrócił się z prośbą o remont drogi w Białej –

Błotnej – droga koło P. Klimas oraz o montaż tablicy ogłoszeniowej, 

10. Pan Krzysztof Janikowski zapytał czy byłaby możliwość montażu w centrum Kroczyc (na 

Krupówkach) miernika jakości powietrza? 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi podczas sesji. 

Szanowni Państwo większość wniosków dotyczyła remontu dróg. Tam gdzie jest budowana 

kanalizacja III-IV etap do końca czerwca drogi te będą wykonane. Natomiast jest wiele pytań       

o drogi, które nie są własnością Gminy Kroczyce. Do czasu unormowania tytułu prawnego Gmina 

nie może takich dróg remontować. Chodzi tu m.in. o drogę w Białej-Błotnej – występowaliśmy     

o regulację stanu prawnego. Kolejnym etapem będzie wystąpienie o komunalizację. W momencie, 

gdy księga wieczysta będzie już założona, wówczas będzie można rozpocząć proces 

projektowania, składania wniosku o budowę drogi. Droga od Lgotki w stronę Morska również nie 

jest własnością Gminy – jest to droga Skarbu Państwa. Podobnie jak i droga na ul. Sosnowej        

w Kostkowicach, na której w chwili obecnej nie ma możliwości wykonania asfaltu. Jesteśmy                  

w trakcie intensywnych prac, aby te najdłuższe odcinki dróg skomunalizować i sukcesywnie                  

je przebudowywać.  

Jeżeli chodzi o żółte worki na odpady – w przetargu było wyraźnie określone ile worków ma być 

zostawiane dla mieszkańców. Jeżeli ktoś będzie potrzebował większej ilości worków na plastiki 

wówczas może zgłosić się do Urzędu i je otrzyma. Zostanie jeszcze rozważona kwestia zamiany 

worków brązowych na żółte w tych miejscowościach gdzie mieszkańcy posiadają kompostowniki. 

Następnie sprawa tablic informacyjnych – postaramy się w niedługim czasie przekazać nowe 

tablice ogłoszeniowe do tych miejscowości gdzie takie zapotrzebowanie zostało zgłoszone.          

W sprawie fotowoltaiki czekamy - prawdopodobnie bedą jakieś środki finansowe na fotowoltaike. 

Jeżeli projekt Gminy Kroczyce przejdzie wówczas będzie on realizowany. Natomiast, jeżeli nie                

to trzeba będzie poszukać innego rozwiązania, gdzie będzie można pozyskać środki                     
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na dofinansowanie takiego przedsięwzięcia. W sprawie sterylizacji kotów na chwilę obecną nie 

mamy wolnych środków finansowych w budżecie z uwagi na prowadzone inwestycje.  Barierki na 

Młynach zostaną naprawione – prace malarskie zostaną wykonane na wiosnę. Miernik jakości 

powietrza – po przeanalizowaniu bieżących wydatków postaramy się jedną tablicę elektroniczną 

zamontować w centrum Kroczyc. 

Pan Wójt podziękował za uwagę.  

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Kroczyce stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany                    

i zamknął sesję następującymi słowami „Zamykam XIV sesję Rady Gminy Kroczyce”.  

 

 

Protokołowała: 

A. Stolarska 


